
Dlaczego mamy mało medali na
olimpiadzie?
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Andrzej Szeptycki, wiceminister nauki i szkolnictwa wyższego w
obecnym rządzie, opublikował wpis w mediach społecznościowych,
który wywołał duży rezonans w sieci. Minister, z ramienia
ugrupowania Polska 2050, sugeruje, że Polska przyjmuje za mało
imigrantów, którzy w przyszłości mogliby zdobywać medale na
najważniejszych imprezach sportowych.

Jeśli zastanawiacie się państwo, czemu nasi zachodni partnerzy
z UE mają więcej medali niż Polska, to jedną z odpowiedzi jest
odpowiednia  strategia  migracyjna  (a  właściwie  jej  brak  w
przypadku Polski). Inne państwa potrafią czerpać korzyści z
napływu imigrantów spoza Europy, my widzimy w nich głównie
zagrożenie.

Zdaniem ministra rozwiązaniem naszych problemów byłoby hurtowe
przyjmowanie tysięcy obcych kulturowo migrantów i z tej masy
szkolenie tych najbardziej sportowo uzdolnionych. Właśnie taki
prosty sposób to remedium na rozwiązanie kryzysu w polskim
sporcie wyczynowym.
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Pod  wpisem  ministra,  który  jednocześnie  jest  działaczem
Związku Ukraińców w Polsce, pojawiło się setki komentarzy.
Większość  z  nich  jest  bardzo  krytycznych  wobec  pomysłu
ministra.

„A  to  dobre.  Już  nie  lekarz  i  inżynierowie,  ale
olimpijczycy…”;  „Założę  się,  że  Wielka  Brytania  ma  więcej
medali, ale czy miała odpowiednią strategię migracyjną po tym,
kto tam biega z maczetami, gwałci i zabija dzieci, to śmiem
wątpić”; „Jeśli zastanawiacie się Państwo, czemu nasi zachodni
partnerzy  z  Wielkiej  Brytanii,  Szwecji,  Francji  mają
kilkadziesiąt  razy  więcej  gwałtów  niż  Polska,  to  jedną  z
odpowiedzi jest odpowiednia strategia migracyjna (a właściwie
jej brak w przypadku Polski). Inne państwa potrafią czerpać
korzyści  z  napływu  imigrantów  spoza  Europy”  –  czytamy  w
komentarzach.
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